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Suomen Islanninhevosyhdistys ry:n syyskokous 
 

Aika 24.11.2018 klo 15:00 

Paikka Hotel Katajanokka, Helsinki 

Läsnä Annastiina Jäppinen (puheenjohtaja), Sara Keane (sihteeri), Silvia Ufer, Johanna 
Niemi, Jenni Kurki, Linda Åberg, Maija Kipinoinen, Pipsa Wagner, Pia Ralli, Saija 
Tanttu, Marika Moring, Pia Varhelahti, Sirpa Brumpton, Kirsi Valve, Arnella Nyman, 
Kirsti Nyman, Tiina Savolainen, Eveliina Laiho, Marleena Mönkäre, Elisa Mönkäre,  

 

KÄSITELTÄVÄT ASIAT 

1§ Kokouksen avaus  

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 15.03 

2§ Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 

Kirjattiin läsnäolijat ja todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

3§ Valitaan kokoukselle puheenjohtaja, sihteeri, ääntenlaskijat ja 

pöytäkirjan tarkastajat 

Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Annastiina Jäppinen ja sihteeriksi Sara Keane. 
Uuden puheenjohtajan valinnan ajaksi puheenjohtajaksi valittiin Silvia Ufer ja uuden 
johtokunnan sihteerin valinnan ajaksi Pia Varhelahti. 

Kokouksen ääntenlaskijoiksi ja kokouspöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Sirpa 
Brumpton ja Päivi Stepanoff. 

4§ Päätetään johtokunnan jäsenten lukumäärästä 

Johtokunnan jäsenten määrä päätettiin pitää ennallaan. 

5§ Valitaan johtokunnan jäsenet erovuoroisten ja erostaan 

ilmoittaneiden tilalle 
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Erovuoroisia ovat varapuheenjohtaja, sihteeri, urheiluvaliokunnan puheenjohtaja ja 
nuorisovaliokunnan puheenjohtaja sekä jäsen ja kaksi varajäsentä. 
Yhdistyksen puheenjohtaja, jalostusvaliokunnan puheenjohtaja sekä 
koulutusvaliokunnan puheenjohtaja ovat ilmoittaneet jättävänsä tehtävänsä kesken 
kaksivuotisen toimikauden. Valitaan uudet jäsenet toimikauden jäljellä olevalle ajalle. 

Varapuheenjohtajaksi valittiin Maija Kipinoinen 

Johtokunnan sihteeriksi valittiin Pia Ralli 

Urheiluvaliokunnan puheenjohtajaksi valittiin Johanna Niemi 

Nuorisovaliokunnan puheenjohtajaksi valittiin Sirpa Brumpton 

Jäseneksi valittiin Elisa Mönkäre 

Varajäseneksi valittiin Kirsi Valve 

Toiseksi varajäseneksi valittiin Tiina Savolainen 

 

Kesken toimikauden lopettavien tilalle seuraavan vuoden ajaksi valittiin 

Jalostusvaliokunnan puheenjohtajaksi valittiin Marika Moring 

Koulutusvaliokunnan puheenjohtajaksi valittiin Arnella Nyman 

Yhdistyksen puheenjohtajaksi valittiin Annastiina Jäppinen 

6§ Käydään läpi ja hyväksytään yhdistyksen toimintasuunnitelma 

vuodelle 2019 

Yhdistyksen puheenjohtaja Annastiina Jäppinen sekä valiokuntien johtajat esittelivät 
osanottajille yhdistyksen toimintasuunnitelman vuodelle 2019. Keskusteltiin 
toimintasuunnitelmasta ja hyväksyttiin se.  

7§ Käydään läpi ja hyväksytään paikalliskerhojen toimintasuunnitelmat 

vuodelle 2019 

Päätettiin, että paikalliskerhojen toimintasuunnitelmat käsitellään jatkossa 
kevätkokouksessa. 

8§ Käydään läpi ja hyväksytään yhdistyksen budjetti vuodelle 2019 

Annastiina Jäppinen esitteli vuodelle 2019 laaditun budjetin kokouksen osallistujille. 
Ratahanke lisätään omana osanaan budjettiin, muilta osin budjetti hyväksyttiin. 
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9§ Muut asiat 

Feif- seminaari järjestetään helmikuun alussa Berliinissä. Mahdolliset ehdotukset 
kokoukseen on toimitettava seuraavan viikon sisällä.  

SRLn kokous pidetään 25.11. Annastiina Jäppinen ja Pia Ralli osallistuvat Sihyn 
edustajina kokoukseen. Tiedossa on, että tukia tullaan kautta linjan pienentämään. 

 

Baanahankkeen kustannusarvio on noin 130 000 euroa. Ypäjältä saadaan käyttöön 
maa-alue. Tukea on haettu ja haetaan eri tahoilta. Mikäli rahoitusta ei saada suurelta 
osin kuntoon ilman yksityistä rahoitusta, ei Sihy aloita julkista varainkeruuta 
baanahankkeeseen.  

PM- kisoja varten keskustelu on avattu Jalkurin kanssa Orimattilan baanan käytön 
osalta. Tähän liittyen keskusteltiin SM- kisojen viemisestä Orimattilaan. Orimattila on 
vaihtoehtona edullisempi kisajärjestäjille ja samalla saataisiin testattua paikan 
soveltuvuus isompien kisojen järjestämiseen. 

Palkittiin vuoden parhaat  

Vuoden 2018 parhaat ratsastajat ovaalilajeissa: 
 
Seniorit Katie Sundin Brumpton  
 
Nuoret Desirée Alameri  
 
Juniorit Anniina Kanerva  

 
Vuoden 2018 parhaat ratsastajat passilajeissa: 
 
Seniorit Katie Sundin Brumpton 
 
Nuoret Marleena Mönkäre  
 
Juniorit Gerda-Eerika Viinanen  
 
Vuoden parasta Gaedingakeppni-ratsastajaa ei vielä palkita, koska osallistujamäärät 
niin pieniä, mutta päätettiin antaa GK-menestyksestä kunniamaininta Katie Sundin 
Brumptonille. 

Vuoden kasvattajaksi valittiin Anne Peltomaa/ fra Réttarholti 

NV palkitsi stipendillä ja kunniakirjalla: 

 
Miina Sarsama 
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Anniina Kanerva 
Gerda-Eerika Viinanen 
Marleena Mönkäre 
Desiree Alameri 
Nicole Hiltunen 
Hanna Huhta 
Henna Videnoja 

Vuoden toimihenkilönä palkittiin Minna Toivonen 
 

10 § Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 16.59. 

 

 

Allekirjoitukset: 

 

_______________________ ___________________________ 

Annastiina Jäppinen, pj Sara Keane, sihteeri 

 

 

________________________ ____________________________ 

Päivi Stephanoff Sirpa Brumpton 

pöytäkirjantarkastaja pöytäkirjantarkastaja 

 

  

 

Ingrid Väyrynen


